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Delati ali ne?
Osnovna organizacija Zveze

socialistične mladine Brinje se
vse od razdelitve tedanje KS
Posavje \z leta v leta izmeni-
čno otepa z enakima proble-
moma - bodisi aktivnost mla-
dincev bodisi materialne mož-
nosli.

Po besedah predsednika
0 0 ZSMS Dušana Todoroviča
in sekretarja Vlada Zavrla je
0 0 ZSMS konec oktobra lani
oživila delo, saj je novo vod-
stvo pripravilo nov program in
začelo delati z mlajšimi, a ak-
tivnimi mladimi. Trenutno je
aktivnih okoli 20 mladih. Zave-
dajo se, da je potrebno najprej
s široko zasnovanimi akcijami,
predvsem kulturnega, zabav-
nega in športnega značaja,
pritegniti večje število mladih.
Nato bo, kot imajo v načrtih,
zaživelo družbenopolitično
izobraževanje, različne sekci-
je, mladi se bodo z lastno, or-
ganizirano kadrovsko politiko
vključili v samoupravno in po-
litično življenje v KS Brinje.

Do sedaj so po programu
izvedli novoletno rajanje z
dedkom Mrazom za najmlajše
krajane, ki se ga je udeležilo
60 otrok s starši. Za pusta so
za najmlajše pripravili pester
program. Vse maske so tek-
movale v nagradnih igricah,
bodisi v skakanju z vrečo, v
petju in plesu, bodisi v napi-
hovanju balonov. Izbrali so
najzanimivejše maske. Naj-
mlajše maske, več kot 20, so
se med gledanjem risank po-
sladkale tudi s krofi. Starši so
obe prireditvi navdušeno po-
zdravili in si še zaželeli podo-
bnih aktivnosti za svoje naj-
mlajše.

Za preostale mladince v KS
je OO ZSMS v tem času orga-
nizirala šahovski turnir, 5 ple-

sov, skupno drsanje v Hali Ti-
voli in kegljanje. V pripravi je
razstava in bilten. Vsak petek
imajo od 17. do 19. rekreacijo
v osnovni šoli F. Bevka (Vab-
Ijeni!). Sestajajo se vsako sre-
do ob 18. v prostorih KS Bri-
nje. Vsaka ideja jim je dobro-
došla, zato pridite.

Veseli so velikega razume-
vanja, ki ga za njihove potrebe
kaže vodstvo OŠ F. Bevka,
prece) pa so razočarani nad
vodstvom KS. Na ustanovnem
sestanku so bili ti namreč pol-
ni obljub, kako bodo priskočili
na pomoč 0 0 ZSMS. Poleg
ostalega so obljubljali tudi de-
nar in prostor.

Da, prostor. Gre za staro ku-
rilnico ob blokih na Hubadovi
10-16. Mladim so za vadbo
»pomahali« z možnostjo, da jo
dobijo za nekaj ur tedensko.
Jasno je, da bi v njej delale
vse DPO. Predsedstvo 00
ZSMS tudi ni razmišljalo o dis-
co klubu in o »orgijah«, kot se
je razvedelo v KS. Dejstvo je,
da za sestajanje in delo prece-
jšnjega števila mladih v pro-
storih KS ni dovolj prostora.

Obljube so bile hitro pozab-
Ijene in v prostorih kurilnice
se je znašel vodoinštalater s
svojim materialom. Ali deluje
na »črno« ali prijavljeno pod
patronatom KS (ki rabi denar),
to ni bistveno. Bistveno je, da
mladim v KS nihče ni naklonil
niti odgovora, kaj šele opra-
vičila.

Po besedah tajnika tudi de-
narja za delovanje 0 0 ZSMS
ne bo. Ne gre za kritje celot-
nega plana dela; mladinci bo-
do že kako dopolnili vsoto.
Gre za to, da mladi nekaj de-
narja potrebujejo, saj so do-
slej vse akcije izvedli še z de-

narjem, ki je ostal prejšnjemu
vodstvu 0 0 ZSMS. Plan dela
so mladi predložili, v zameno
pa so izvedeli, da plana delo-
vanja KS še ni in da gre ves
denar, namenjen iz občinske-
ga proračuna za delovanje KS,
le za osebne dohodke zapo-
slenih.

Enkrat za vselej mora posta-
ti jasno: potrebujemo ali ne
00 ZSMS v KS? O vlogi DPO
(s tem tudi ZSMS) v KS, v
našem sistemu socialističnega
samoupravljanja, je bilo napi-
sano veliko besed. Kljub seda-
njemu, drugačnemu financira-
nju, je potrebno ZSMS zago-
toviti prave možnosti za delo-
vanje. Drugače bodo marsikje
po KS aktivni res samo še
upokojenci...
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